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Szákszend Község Önkormányzata 

képviselő-testülete 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Ügyszám: 17-SZAK/44/2025 

 

Készült: Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. január 15-én megtartott 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: Papp Attila Csaba polgármester, Klestenitz Miklós alpolgármester, Bodányi Endre 

képviselő, Havasiné Orbán Ildikó képviselő, Palotai Bence képviselő, Takács Áron József képviselő, 

Veréb Zoltán képviselő, Dr. Tomayer Tamás jegyző, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

Igazoltan távol: - 

 

Meghívottak: Takács Károly polgármester, Takács Gyöngyi bizottsági tag, Fodorné Pintér Veronika 

igazgató, Takács Tímea művelődésszervező, Thissen Jolien Lennie bizottsági tag 

 

Papp Attila Csaba polgármester köszöntötte képviselőtársait és a jelenlévőket. 

 

Az ülést 17 óra 00 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 

a 7 fő települési képviselőből 7 fő jelen volt.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. Elmondta, hogy a meghívóban 6 napirendi pont szerepel.  

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatosan kérdés, hozzászólás, 

módosító javaslat nem volt. 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak a napirendi pontok tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő-részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 1/2025. (I.15.) határozata a 

napirendről 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a 2025. január 15-i, munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1.Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

2.Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári zárva 

tartásának jóváhagyása 

3. Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartásának jóváhagyása 

4. Szákszend Község Önkormányzata 2025.évi rendezvénynaptára elfogadása 

5. Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezése 

6. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Attila Csaba polgármester 
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1. NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba):  

• Dr. Tóth Csaba háziorvos azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, hogy engedélyezze 

az orvosi rendelő villamoshálózatának bővítését. A költségét a Takács-Tóth Kft. vállalja. 

• A MÁV Személyszállítási Zrt. megkereste az önkormányzatot, hogy a szákszendi elágazásnál 

a buszfordulóban a burkolat állapota leromlott. A fordulóban keletkezett egy nagyméretű kátyú, 

ami egyre komolyabb sérülésveszélyt okoz az autóbuszok számára. Kérik az útfelület 

kijavítását.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

2/2025. (I.15.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

2. Engedélyezi a Takács-Tóth Kft.-nak (1089 Budapest, Korányi Sándor utca 12. II/7.) a Szákszend 

belterület 531/13 helyrajzi szám alatt található orvosi rendelő villamoshálózatának bővítését. A 

villamoshálózat bővítésének költségeit a Takács-Tóth Kft. viseli. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. január 17. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

2. NAPIRENDI PONT: 

Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári zárva 

tartásának jóváhagyása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető, Takács Gyöngyi intézményvezető 

(Papp Attila Csaba): A gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló törvény alapján a 

bölcsőde nyári nyitvatartási rendjét a fenntartó hagyja jóvá.  A bölcsőde intézmény vezetőjének 

javaslata, hogy 2025. augusztus 11. napjától 2025. szeptember 1. napjáig legyen zárva a bölcsőde. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
3/2025. (I.17.) határozata 

Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári 

zárva tartásának jóváhagyásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. A Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde (2856 

Szákszend, Móra F. u. 20. szám) 2025. évben 2025. augusztus 11. napjától 2025. szeptember 1. napjáig 

zárva tart. 

2. Felkéri az Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ intézményvezetőjét, 

hogy a nyári zárva tartásról 2025. február 15-ig tájékoztassa a szülőket. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. január 17. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

3. NAPIRENDI PONT: 

Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartásának jóváhagyása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető, Fodorné Pintér Veronika igazgató 

(Papp Attila Csaba): A nemzeti köznevelésről szóló törvény alapján a fenntartó dönt az óvoda heti és éves 

nyitvatartási idejének meghatározásáról. Az óvoda igazgatójának javaslata, hogy 2025. augusztus 4. 

napjától 2025. szeptember 1. napjáig legyen zárva az óvoda. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
4/2025. (I.15.) határozata 

Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartásának jóváhagyásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. A Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda (2856 Szákszend, Dózsa György utca 16.) 2025. 

évben 2025. augusztus 4. napjától 2025. szeptember 1. napjáig zárva tart. 

2. Felkéri az Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda igazgatóját, hogy a nyári zárva tartásról 

2025. február 15-ig tájékoztassa a szülőket. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. január 17. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

4. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend Község Önkormányzata 2025.évi rendezvénynaptára elfogadása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető, Takács Tímea művelődésszervező 
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(Papp Attila Csaba): A képviselő-testülete a közművelődési feladatai megvalósítása érdekében évente 

kulturális rendezvénynaptárt állít össze. Takács Tímea művelődésszervező elkészítette a 2025. évi 

rendezvénynaptár tervét, amely az előterjesztés melléklete. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja azzal a 

módosítással, hogy a falunap rendezvény időpontja 2025. június 7. napja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja azzal a 

módosítással, hogy a falunap rendezvény időpontja 2025. június 7. napja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az alábbi határozati javaslatról: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
…/2025. (I.15.) határozata 

Szákszend Község Önkormányzata 2025. évi rendezvénynaptára elfogadásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja Szákszend Község Önkormányzata 

2025. évi rendezvénynaptárát az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal azzal a módosítással, hogy 

a falunap rendezvény időpontja 2025. június 7. napja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. január 17. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
5/2025. (I.15.) határozata 

Szákszend Község Önkormányzata 2025. évi rendezvénynaptára elfogadásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja Szákszend Község Önkormányzata 

2025. évi rendezvénynaptárát az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal azzal a módosítással, hogy 

a falunap rendezvény időpontja 2025. június 7. napja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. január 17. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

5. NAPIRENDI PONT: 

Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezése  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A nemzeti köznevelésről szóló törvény alapján a területileg illetékes tankerületi 

központ határozza meg és teszi közzé az iskolák felvételi körzetét. Az iskolai felvételi körzeteket a 

képviselő-testületnek véleményezni kell. A Szákszendi Öveges József Általános Iskola tekintetében a 

felvételi körzet Szákszend község közigazgatási területe. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
6/2025. (I.15.) határozata 

a kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezéséről 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 50. § (8) bekezdésére hivatkozással a kötelező 

felvételt biztosító általános iskolák körzethatárainak meghatározása ügyében véleményezési jogkörében 

eljárva egyetért a Szákszendi Öveges József Általános Iskola (2856 Szákszend, Száki u. 95.) 2025/2026. 

évi tanévre vonatkozó felvételi körzetét Szákszend település teljes közigazgatási területére vonatkozó 

kijelöléssel. 

2. A Képviselő-testület felkéri Papp Attila Csaba polgármestert, hogy a döntésről a Tatabányai Tankerületi 

Központot értesítse. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. január 17. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

6. NAPIRENDI PONT: 

Kérdés, interpelláció 

 

Papp Attila Csaba polgármester tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az önkormányzat regisztrált a 

2025.évi országfásítási programba. Január 28. napjától lehet majd fára pályázni. Ha sikerül akkor ingyen 

kapnak fákat, amelyeket az önkormányzatnak kell elültetni. A tavalyi év folyamán sajnos nem sikerült 

a pályázat, nagyon hamar elfogy a rendelkezésre álló fa. 30 fát szeretnének kapni. Elmondta, hogy 

december utolsó munkanapján kapott értesítést, hogy a szendi buszforduló felújítására benyújtott 

pályázaton nem nyert az önkormányzat. Megtörtént a munkaterület átadása a faluház külső felújítása 

során. Kint volt a műszaki ellenőr, a hivatalból pályázati referens, a mozgáskorlátozottság mentesítés 

kapcsán tervező, Schenk Attila is. Folyamatosan változnak a jogszabályok. Biztosítani kell, hogy 

mozgáskorlátozott személy egy kézzel ki tudjon nyitni egy ajtót, olyan ajtószárnyat kell használni. A 

jelenlegi ajtónk ennek nem felel meg, ki kell majd cserélni. Ki kell venni az ajtótokot az előtér és a 

mosdó folyósója között, mert 86 cm, és 92 cm-nek kell lennie. Eddig sem volt funkciója az ajtónak. A 

pályázat sikeressége miatt viszont fontos. A mozgáskorlátozott mosdó nem felel meg a 

követelményeknek. Braille írással is kell tájékoztató táblákat kihelyezni. Indukciós hurok kiépítése is 

követelmény. Tájékoztatta a testületet, hogy a közvilágítás korszerűsítése kapcsán megkötötték a 

szerződést. A Fénysport Lux Kft. januártól átvette a közvilágítás karbantartását. A szerződés megszűnt 

a Keszmann és Bodnár Kft.-vel.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy most sok helyen nincs közvilágítás, ez ennek köszönhető? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ez most E-onos hiba volt. Elmondta, hogy ha egy-

két helyen nincs közvilágítás, akkor a lámpatest hibásodik meg. Ha egy hosszú soron nincs világítás, 

akkor azt az E-onnak kell jelezni. Péntek este jelentette be elsőként, szombaton ismét telefonált, akkor 

azt a tájékoztatást kapta, hogy 48 órán belül kell megcsinálni. Vasárnap este még nem volt, kedden 

csinálták meg. Ma este még megnézi, mert lehet, hogy a hirtelen terhelés miatt a régi lámpák tönkre 

mennek. Kéri, hogy ha látják, hogy valahol nincs közvilágítás, akkor jelezzék a hivatal felé. Elmondta, 

hogy internetprobléma volt szombaton.  
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Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy azt ő okozta. 1 méter alatt kell, hogy legyen a kábel, de 50 cm-

n volt, elszakította.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy amikor bejelentette, azt a tájékoztatást kapta, hogy 

hálózati hiba van. Meghatározták, hogy Dad és Szákszend között van. Valamit nem vettek észre, mert a 

laktanyában a tegnapi folyamán állt helyre az internet. Bakiné Takács Irén lakossal többször egyeztetett 

ezzel kapcsolatban. Elmondta a testületnek, hogy tavaly volt egy kezdeményezés. Az újszülöttek kaptak 

egy csomagot az önkormányzattól, amelyet egy támogatott projekt keretén belül szereztek be, az ára 

35.000 Ft volt, de az értéke 70.000 Ft. A védőnővel áttekintették a termékeket, valóban ér annyit a 

csomag. Az idén szeretné folytatni a programot, a következő testületi ülésen napirendre szeretné tűzni. 

Ebben az évben 40.000 Ft-ba kerülne, várhatóan 10 gyermeket érintene. Tájékoztatta a testületet, hogy 

a hivatal szervezeti és működési szabályzata módosulni fog, amelyet mindkét testületnek tárgyalnia kell, 

ezért valószínűleg kell egy rendkívüli ülést tartaniuk. Elmondta, hogy kereste országgyűlési képviselő 

asszonyt az aszfalttal kapcsolatban, de csak a titkárnőjével tudott beszélni. Emlékeztek rá, de még nem 

történt semmi. 

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy a kő csak tűzoltásként jó. 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy egy fuvart rendeltek. Van olyan hely, ahova nem 

mart aszfaltot kell vinni, hanem sódert. Hosszú távon a mart aszfalt tartósabb lenne.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy csak azt csinálják meg kővel, amit nagyon muszáj, mert utána 

plusz munka lesz miatta.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy egyetért, de lehet, hogy ebből csak 1 év múlva lesz 

valami.  

 

Klestenitz Miklós alpolgármester feltette a kérdést, hogy milyen tervek vannak az ingatlanokkal? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy következő testületin szeretne ingatlanokkal 

kapcsolatban tárgyalni. Kéri, hogy mindenki gondolkodjon rajta. A száki focipályával kapcsolatban 

vannak tervei. El kell dönteni, hogy kívánják-e értékesíteni. Ha kívánják értékesíteni, és arról hoznak 

egy határozatot, akkor meghirdetik a telkeket. Tudják, hogy mennyi a kiinduló ár. Magasabban is 

meghatározhatják az árat, és akkor licitet hirdetnek.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy utána kellene nézni, hogy az ingatlanok közművesítése 

mennyibe kerülne. Milyen összeg lenne egyben, amely nekik vállalható lenne esetleg. Mondjuk 2 millió 

forintért közművesítve lennének az ingatlanok. Véleménye szerint gáz nem kell, hanem villany, víz és 

csatorna. Utána kellene nézni.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ennek a folyamatnak a hossza, tervezéssel együtt 

időben sokkal hosszabb lesz.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy ugyanúgy meg kell csinálni. Mondjuk 5 milliót kérnek a szűz 

telekért, 500.000 Ft a közművesítése, és akkor 6 millió Ft-t fognak kérni.  

 

Klestenitz Miklós alpolgármester feltette a kérdést, hogy nincs rajta közmű? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy azon az oldalon megy, de nincs bevezetve. Úgy 

gondolja, hogy az is lehet, hogy megcsinálják, mire elkészül, a telekárak lemennek, elfogy a CSOK, 

senkinek nem kell. Akkor lesz 5 db eladatlan közművesítetlen telkük. Át kell gondolni. Úgy gondolja, 
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hogy el tudná ezt ebben az évben adni, kifizetik az ötször 5 millió forintot, 20 millió Ft bejönne a 

költségvetésbe. Fedezné a közvilágítás korszerűsítését. Maradna pénzük, vagy meg tudnának csinálni 

egy útszakaszt. Érti, amit mond, de megvannak a kockázatai.  

 

Klestenitz Miklós alpolgármester elmondta, hogy lehet, hogy annyi pénzért nem is lesz érdeklődés rá.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy meg kell kérdezni, hogy mennyi lenne a közművesítés, szerinte 

1 héten belül lenne rá válasz.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy megkérdezi a szomszédját, hogy neki kb. mennyibe 

került, amikor építkezett. Annyiért fogják megcsinálni, mint neki is. Indikatív árat tudnak mondani. 

 

Palotai Bence képviselő elmondta, hogy több helyről kell kérni árajánlatot.  

 

Klestenitz Miklós alpolgármester elmondta, hogy gáz bekötése nélkül nincs is közművesítve. 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ő a közművesítés alatt érti a ház bekötést is.   

 

Palotai Bence képviselő elmondta, hogy gázcsonk, vízóra, csatorna.  

 

Klestenitz Miklós alpolgármester elmondta, hogy szerinte a villany bekötés 6-700.000 Ft-ba kerül.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy nem kerül annyiba, 3x25 ampert elég lenne bekötni.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy 3x30 ról 3x50 amperre közel 400.000 Ft volt a 

faluháznál. Elmondta, hogy utána fog járni, hogy kb. mennyibe kerülne. Tudnak majd dönteni. Ha most 

valaki ennyiért elvinné, ő odaadná.  

 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy a faluháznál külön folyamat lesz a mozgáskorlátozott 

mosdó kialakítása? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy párhuzamosan fog futni a szigeteléssel. 

 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy a szigetelésre meg van már a forrás? Mi indult el most? 

Arról volt szó, hogy akkor indul el a faluház projekt kivitelezése, ha visszautalják a pénzt. 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy így van. Ahhoz, hogy visszaigényeljék, meg kellett 

kötni a szerződést. A munkaterület átadása megtörtént. Ez alapján vissza tudják igényelni az előleget.  

 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy utána fog elindulni a munka? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy hamarabb fog elindulni a munka, de a pénz biztos, 

hogy vissza fogják utalni. Az az ő pénzük. Nem visszaadták, hanem technikailag visszahelyezték. 

Minden évben meg kell tenni, eddig is kellett volna.  

 

Palotai Bence képviselő feltette a kérdést, hogy a közvilágítás fejlesztése mikorra valósul meg? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy a szerződésben május 31. van megjelölve műszaki 

átadás-átvételre.  
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További kérdés, hozzászólás nem volt, így Papp Attila Csaba polgármester megköszönte a 

jelenlévőknek a figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 17 óra 33 perckor bezárta.  

k.m.f. 

 

Papp Attila Csaba         Dr. Tomayer Tamás 

 polgármester             jegyző 

 

 


